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Přítomni:                                  1P

                          1
Nepřítomni (omluveni):        1P
Nepřítomni (neomluveni):   5QA
 
 
 

Projednáno: 

> Návrhy na tematické dny
Daniela Dobrovodská (1A) představila několik návrhů na tematické dny a soutěže, které by mohl 
SGPN do konce školního roku uspořádat. Hlasování se netýkalo konkrétních dnů, ale celkově se 
hlasovalo o jejich uspořádání. Organizaci by měla vést autorka návrhů

 

   

> Zavedení administrace 
S návrhem na zavedení administrace přišel Šimon Funda (7MB). Svůj návrh obhaj
měl SPGN mít i formálnější stránku
Jako další argument uvedl, že si mnoho členů není při vstupu do SPGN vědomo svých povinností. 
O činnosti studentů v SPGN také není téměř žádný oficiální záznam. Zároveň připomněl situaci, 
kdy student opakovaně SPGN neposkytl svoje kontaktní údaje tj. telefonní číslo a email. Při vstupu 
do SPGN by musel student nejdříve vyplnit dokument, kde musí tyto náležitosti vyplnit a svým 
podpisem stvrzuje, že si je vědom povinností a práv, která jsou uvedená 
dokumentu. Jednu kopii si nechá student a druhou SPGN, který ji zarchivuje. 

 
 

> Parlamentní razítko 
Členům SPGN bylo představeno razítko pořízené z
alespoň částečné proplacení ve výši 150 Kč.
 

> Zápisy ze zasedání 
Zápisy již nebudou hromadně rozesílány studentům do jejich emailových adres. 
 

> Hlasovací lístky 
Šimon Funda (7MB) představil podobu hlasovacích lístků pro volby v

měly volby v budoucnu vypadat
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1PB, 2SB, 3TA, 3TB, 4KA, 5QB, 6XA, 6XB, 7MA, 7M
14 – tříd, Parlament je usnášeníschopný pro všechna hlasování.
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Jako další argument uvedl, že si mnoho členů není při vstupu do SPGN vědomo svých povinností. 
SPGN také není téměř žádný oficiální záznam. Zároveň připomněl situaci, 
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> Víkend studentských samospráv (VSS) 
11. února se uskuteční online VSS pořádaný ČSU. Toho se plánuje zúčastnit delegát SPGN Šimon 
Funda (7MB) a svoji účast zvažuje i Daniela Hálová (4A). Případní další zájemci jsou vítáni. 
 

> Schůze s RSG 
Zástupci Hlavy by měli sjednat schůzi s vedením RSG. Hlavním tématem schůze by byla finanční 
podpora SPGN a grant na Majáles, který chce SPGN letos uspořádat.  
 

> Sloučení funkcí 
Další z návrhů Šimona Fundy (7MB), jehož cílem je zefektivnit fungovaní SPGN. Sloučení se týká 
funkce „kontakt se studenty (SR)“ a „kontakt s vedením“. SPGN se prezentuje jako „most“ mezi 
studenty a vedením. Tento pomyslný most je však, z pohledu autora zbytečně, rozdělen na dvě 
části, což má za následek neefektivní komunikaci mezi studenty, SPGN a vedením. V případě, že 
není jeden z funkcionářů např. ze zdravotních důvodů schopen vykonávat svou funkci, komunikace 
vázne a pomyslný most je zablokován. Sloučením by vznikla nová funkce, dle autora s názvem 
„interní komunikace“, ve které by mělo být více členů (ideálně tři). Tím se zajistí, že bude moci 
daný funkcionář zpracovat návrh studenta a prokonzultovat jej přímo s vedením, aniž by musel 
návrh předávat jinému funkcionáři a čekat, až se mu dostane odpověď od vedení. Zároveň by 
nemělo tak snadno dojít k tomu, že bude komunikace ochromena, kvůli nemoci funkcionáře apod. 
Vzhledem k nepřítomnosti Elišky Novotné zastávající funkci „kontakt s vedením“ se návrh odkládá 
na další zasedání.  
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